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Abstract (en)
[origin: US2017020290A1] A mechanism for an office chair has a base support which is placeable on a chair column. A seat support is arranged on
the base support and is movable relative to the base support. A backrest support is coupled with the seat support. Pivoting the backrest causes the
seat support to move relative to the base support. An alternative solution for adjusting the tilting resistance of the seat support of an office chair is
provided where the tilting resistance of the seat support is influenced by the pivoting resistance of the backrest support.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Mechanik (1) für einen Bürostuhl mit einem auf einer Stuhlsäule plazierbaren Basisträger (3), mit einem auf dem
Basisträger (3) angeordneten, relativ zu dem Basisträger (3) bewegbaren Sitzträger (4) und mit einem mit dem Sitzträger (4) gekoppelten
Rückenlehnenträger (5), wobei ein Verschwenken der Rückenlehne eine Bewegung des Sitzträgers (4) relativ zu dem Basisträger (3) bewirkt.
Es wird eine alternative Lösung zum Einstellen des Neigungswiderstandes des Sitzträgers eines Bürostuhls angegeben, bei welcher der
Neigungswiderstand des Sitzträgers (4) durch den Schwenkwiderstand des Rückenlehnenträgers (5) beeinflußt wird.
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